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Zwracam siq z wnioskiem o zaplanowanie w bud2ecie miasta na 2019 rok

budowy Scieiki rowerowej na wale bocznym wtoclawskiej zapory,a2 do granic z

gm. Wioclawek, bqdqcej przedtu2eniem planowanej na ulicy Plockiej.

Przypomnq, 2e taki projekt byi prowadzony i w fazie wstqpnych
pozytywnych uzgodnieri pomiqdzy 6wczesnym Kujawsko-Dobrzyriskim

Zwiqzkiem Gmin, a organem zarzqdzaj1cym zaporq pod warunkiem przyjqcia

utrzymania 5cie2ki.
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